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Onderwerp

Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van 23 februari 2023

Voorstel

Gelet op de stand van zaken, af te doen: 
Toezeggingen: 9, 13, 24, 28, 33, 203, 247, 278, 283
Moties: 6, 7, 9, 10, 325

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.
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Toezeggingen voorgesteld om af te doen

ID Datum 
vergaderin
g

Onderwer
p

Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

283 18-11-2021 Monitoren 
beleid 
'circular 
vally 
Heerenvee
n'

De wethouder zegt toe dat de 
voortgang van het project 
circular valley zal worden 
gerapporteerd vanuit de monitor 
van het EZ beleid.

Voorstel: afvoeren De avond is gepland op 20 
maart.

D66 
VVD

H. 
Rinkes

ja

278 07-10-2021 Benchmark Het college zegt toe om bij de 
benchmark overheadkosten zorg 
te dragen dat de gemeente 
Heerenveen bij deze benchmark 
vergeleken wordt met een zo 
goed mogelijk 

Voorstel: afvoeren U bent geïnformeerd via 
een raadsbrief (ID 341).

J. van 
Veen

ja
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ID Datum 
vergaderin
g

Onderwer
p

Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

referentiegemeente en om de 
resultaten van deze benchmark 
met de raad gedeeld zal worden.

247 14-01-2021 Rapportage 
2021 AVG  
info 
opnemen 
over 
datalekken 
en privacy 
bij 
designbeslu
iten

Op een vraag van raadslid 
Hoekstra (CDA) zegt 
burgemeester Van der Zwan toe 
dat in de rapportage AVG 2021 
informatie opgenomen zal 
worden betreffende datalekken 
en privacy bij designbesluiten.

Voorstel: afvoeren U heeft de rapportage 
ondertussen ontvangen via een raadsbrief (ID 
1137)

CDA T.J. 
van der 
Zwan

Ja

203 25-05-2020 Evaluatie 
op het 
bestemmin
gsplan.

Evaluatie op het 
bestemmingsplan volgt.

Voorstel: afvoeren.  We hebben de afgelopen 
tijd gemonitord hoe het gaat op de 
Wolvegasterweg. Er zijn gesprekken geweest 
met PB en er hebben metingen 
plaatsgevonden.   We blijven de snelheid en 
parkeersituatie in de gaten houden.

SP J. van 
Veen

Ja

33 27-01-2023 Update 
situatie 
veiligheidss
ituatie Sc 

De burgemeester stuurt een 
evaluatie notitie naar de raad 
zodat deze besproken kan 
worden in de commissie AZ.

Voorstel: afvoeren U heeft ondertussen de 
informatiebrief (ID 1134) ontvangen.

T.J. 
van der 
Zwan

Ja
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ID Datum 
vergaderin
g

Onderwer
p

Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

Heerenvee
n 
Groningen 
en Thialf

28 12-12-2022 Aantal 
topsporters 
400m baan

Er wordt nog schriftelijk 
teruggekomen op de vraag 
hoeveel topsporters er zijn op de 
400 meterbaan.

Voorstel: afvoeren In de bijlage treft u een 
overzicht aan.

HL S. 
Sijtsma

Ja

24 17-11-2022 Veranderen 
Rotonde 
Midden in 
een 
kruising 
met 
verkeerreg
elinstallatie
s (VRI's)

Het college zegt toe om het 
laankarakter en het groene 
karakter te borgen.

Voorstel: afvoeren.  In de plannen is zoveel 
als mogelijk rekening gehouden met het 
behoud van groen. Daar waar mogelijk is 
groen gehandhaafd, of wordt nieuw groen 
terug geplant.

PvdA 
GL

J. van 
Veen

Ja

13 30-05-2022 Plan van 
aanpak 
bejegening 
en 
terugvorder
ing 

- De wethouder zegt toe de raad 
periodiek te informeren over de 
stand van zaken. - De 
gesprekken met ambtenaren 
zullen na de zomer gepland 
worden. Dit wordt meegenomen 

Voorstel: afvoeren Op 13 februari heeft er een 
informatieavond plaatsgevonden waar 
raadsleden en medewerkers in gesprek zijn 
geweest over bestaanszekerheid.

SP S. 
Sijtsma

Ja
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ID Datum 
vergaderin
g

Onderwer
p

Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

participatie
wet

naar de agendacommissie, zodat 
er gehoor gegeven kan worden 
aan deze wens van de 
commissie. In deze gesprekken 
wordt ook ‘Werken vanuit de 
bedoeling’ besproken en er 
wordt vastgelegd wat ‘Werken 
vanuit de bedoeling’ betekent.

9 23-06-2022 Bomenbelei
d bij VRI 
rotonde 
midden

De heer van Woersem 
(GroenLinks) vraagt of in plaats 
van het huidige beleid, waarbij 
twee jonge bomen worden 
teruggeplaatst voor een gekapte 
oude boom, alvast kan worden 
voorgesorteerd op het 
aangescherpte beleid, zoals 
GroenLinks dat heeft verzocht 
op 30 mei. Daarbij was het 
verzoek te kijken naar hoe de 
waarde van een boom kan 
worden behouden, dan wel 
worden versterkt. In veruit de 
meeste gevallen hebben twee 

Voorstel: afvoeren  In de planuitwerking is 
zorgvuldig gekeken naar het beperken van het 
aantal te kappen bomen. Helaas ontkomen we 
er niet aan een aantal bomen te kappen. Voor 
de bomen die gekapt moeten worden, worden 
meerdere bomen teruggeplaatst.

GL J. van 
Veen

Ja
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ID Datum 
vergaderin
g

Onderwer
p

Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

jonge bomen niet dezelfde 
waarde als een oude boom, dus 
is dit verre van toereikend. Meer 
is nodig om eenzelfde 
natuurwaarde na de 
ontwikkeling te realiseren als is 
verdwenen door kap.

Toezeggingen openstaand

ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

35 09-02-2023 Juridische 
houdbaarheid 
weigering 
vergunningaa
nvraag

De wethouder zegt toe terug te 
komen op de vraag van 
GroenLinks of het juridisch 
houdbaar is als het college een 
vergunningaanvraag niet in 
behandeling jamt enkel op basis 

GL S. Sijtsma nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

van een ondermaats doorlopen 
participatietraject.

34 01-12-2022 Kind en ontbijt Het college zegt toe dat er een 
onderzoek gedaan wordt dat 
diepgaander is en dat wellicht 
ook andere achterliggende 
informatie oplevert. Dit 
onderzoek kan niet voor 1 maart 
2023 opgeleverd worden. De 
motie is hierop ingetrokken en 
als toezegging genoteerd

Het onderzoek loopt en de interviews 
vinden op dit moment plaats.

PvdA 
GL SP 
CU

G. 
Rozema

nee

32 19-12-2022 informatie 
tegemoetkomi
ng 
legeskosten 
parkeren voor 
gehandicapten

Het college zegt toe dat er 
informatie volgt over de 
tegemoetkoming van 
legeskosten parkeren voor 
gehandicapten.

Dit zoeken we uit. H. Rinkes nee

31 15-12-2022 Voorkomen 
zoekverkeer in 
het centrum 
Heerenveen

Het college bekijkt 
mogelijkheden (bijv. 
matrixborden) om voorkomen 
dat mensen door het hele 
centrum zoeken naar een 

Bij de constructie van de parkeergarage 
wordt tevens gekeken naar een 
parkeerstrategie. Matrixborden zouden 
hier zeker een onderdeel van kunnen 
zijn, maar dit wordt later bepaald, 

S. Sijtsma nee



Voor de raad van 23 februari                                                                                   
Vaststelling in de even maanden

8

ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

pareerplek en uiteindelijk 
onverrichter zake naar huis 
gaan.

wanneer de parkeerstrategie voor het 
gehele centrum concreter wordt.

30 15-12-2022 Halfopen 
verharding

Het college bekijkt hoe de 
halfopen verharding gerealiseerd 
kan worden omdat dit in deze 
tijd belangrijk is. Mogelijk brengt 
het wel extra kosten met zich 
mee maar er wordt bekeken of 
dat uit het budget van de 
knelpunten gerealiseerd kan 
worden.

SP J. van 
Veen

Nee

27 17-11-2022 Uitgangspunte
n voor de 
Woonvisie 
NOVEX 
Scenario

Het NOVEX scenario wordt 
meegenomen in de woonvisie. 
Er wordt gekeken of we met het 
gekozen scenario geen lock-in 
krijgen voor het NOVEX 
scenario. Het programma 
NOVEX beschrijft hoe de 
samenhang tussen de nationale 
programma’s voor onder meer 
volkshuisvesting, landelijk 

Het Novex-scenario is als een van de 
mogelijke groeiambities in de 
uitgangpuntennota woonvisie 
meegenomen. De raad heeft er niet 
voor gekozen (1-12-22) de ambitie 
woonvisie op scenario Novex te 
baseren. Het Novex traject is een 
eigenstandig traject wat onder 
aanvoering van de provincie dit jaar 
wordt uitgewerkt. Er wordt naar 
verwezen in de Woonvisie, maar het 

D66 J. 
Zoetendal

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

gebied en duurzame energie tot 
stand moet komen.

proces in organisatie en tijd loopt niet 
parallel met de duur van de woonvisie. 
Zodra meer helderheid is over het 
proces NOVEX zullen wij de raad 
informeren.

26 17-11-2022 Brief over 
Nieuwehorne 
bij 
uitgangspunte
n voor de 
woonvisie

Er wordt schriftelijk 
teruggekomen op de ingezonden 
brief voor deze 
commissievergadering over 
Nieuwehorne.

Zie beantwoording motie ID 13. GBH J. 
Zoetendal

Nee

25 17-11-2022 Processtap 
Woonvisie

Er wordt nog een extra 
dialoogsessie met de raad 
ingepland als tussenstap 
voorafgaand aan de vaststelling 
van de woonvisie.

Het college heeft het aanbod gedaan 
voor een extra dialoogsessie. De raad 
heeft zelf aangegeven dat dit niet nodig 
was. (i.v.m. overvolle raadsagenda en 
om het proces woonvisie niet te 
vertragen) Afgesproken is dat de raad 
een terugkoppeling krijgt van de 
participatie met stakeholders ikhv de 
woonvisie. Hier krijgt u binnenkort een 
raadsbrief over.

GL J. 
Zoetendal

Nee

23 17-11-2022 Voortgangsinf
ormatie

De raad wordt periodiek op de 
hoogte gebracht met een 

Via de P&C-cyclus wordt de raad 3x per 
jaar op de hoogte gehouden over de 

HL J. van 
Veen

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

voortgangsbrief over de 
implementatie Wet open 
overheid.

implementatie van de Woo. Deze 
informatie staat in de 
openbaarheidsparagraaf Woo. In de 
jaarrekening wordt verantwoording 
afgelegd over het afgelopen jaar. In de 
begroting en meerjarenbegroting wordt 
aandacht besteed aan de 
beleidsvoornemens voor respectievelijk 
het komende jaar/de komende jaren.

22 17-11-2022 Impact op 
organisatie 
publicatie Woo 
niveaus 
Medium en 
Plus

De impact op de organisatie qua 
tijd en geld wordt inzichtelijk 
gemaakt als het gaat om 
publicatie Wet open overheid 
volgens de niveaus Medium en 
Plus .

Wanneer dit aan de orde is wordt een 
impactanalyse gemaakt. Bij een 
minimale impact qua tijd en geld wordt 
dit uitgevoerd. Wanneer het budget 
vanuit het rijk niet voldoende is, dan 
volgt een verzoek aan de raad om 
extra budget, inclusief onderbouwing. 
Het is wel goed om bewust te zijn van 
het feit dat ook een impactanalyse tijd 
vraagt van de organisatie.

SP J. van 
Veen

Nee

21 10-11-2022 Visie op 
digitalisering/i
ct

Het college zegt toe dat er eind 
2024 resultaten zijn voor wat 
betreft een visie op 
digitalisering/ict.

Dit is onderdeel van de algehele visie 
op dienstverlening. Deze visie volgt 
eind 2024.

CDA J. van 
Veen

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

16 22-09-2022 Periodieke 
update Thialf

De raad wordt periodiek op de 
hoogte gesteld door het college 
over Thialf en de financiële 
situatie. In ieder geval eens per 
twee maanden. Naar bevind van 
zaken kan dan verder gekeken 
naar de interval.

Per commissie wordt beoordeeld of een 
update nodig is.

GL S. Sijtsma Nee

8 09-06-2022 De Kompenije 
Jubbega

Het college reageert op de vraag 
wanneer het onderwerp De 
Kompenije in Jubbega op de 
agenda staat.

Op 22 november 2022 is er in een 
raadsbrief (ID 896) een update geven 
over MFG de Kompenije. Op 16 januari 
2023 is de brief aan de orde geweest in 
de commissie SAZA.

HL G. 
Rozema

Nee

2 30-05-2022 Verkenning op 
verbreden van 
het 
bomenbeleid

Er wordt een verkenning gedaan 
op het verbreden van het 
bomenbeleid.

Er moet eerst een 
“Groenstructuurprogramma” worden 
opgesteld, dit komt voort uit 
omgevingsplan.  Het 
“Groenstructuurprogramma” is de 
kapstok waar het bomenbeleid aan 
opgehangen moet worden. 
Groenstructuurprogramma is medio dit 
jaar gereed.

D66 GL J. van 
Veen

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

285 18-01-2022 Uitvoeringspla
n Cultuur

Wethouder Rinkes doet een 
toezegging namens het college 
om zo snel mogelijk na de 
installatie van de nieuwe raad in 
het tweede/derde kwartaal 2022 
een uitvoeringsplan cultuur voor 
te leggen in afstemming met de 
raad.

We koppelen deze toezegging aan het 
project cultureel kwartier dat dit jaar 
gaat lopen.

PvdA H. Rinkes Nee

205 11-06-2020 Digitale 
reclame 
(langs de 
snelweg)

Er wordt nieuw reclamebeleid 
voor de toegangswegen  
opgesteld waarin opgenomen de 
lichtintensiteit van de 
reclameborden.

In 2023 zal hier invulling aan worden 
gegeven.

GL D66 J. van 
Veen

Nee

168 10-02-2020 Stimuleringsa
anpak 
Flexwonen

Wethouder Van Veen zegt toe 
erop terug te komen welk 
tijdspad de provincie in 
gedachten heeft om het 
onderzoek over flexwonen 
handen en voeten te geven.

Inmiddels heeft de tijd ons ingehaald 
en zijn er landelijke ontwikkelingen. Zie 
ook www.flexwonen.nu. De 
Heerenveense insteek nemen we mee 
in de Woonvisie.

SP J. 
Zoetendal

Nee
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Moties voorgesteld om af te doen

ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiat
iefne
mers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

10 13-10-2022 moasje - 
Mooglikheden 
pacht lokale 
agrariërs - 
FNP

Draagt t it kolleezje op: • Ut te 
sykjen hokker juridyske 
mooglikheden der binne om de 
lokale agrariërs foarrang te 
jaan om yn oanmerking te 
kommen foar it pachtsjen fan 
grûn op it Klaverblêd Noardeast 
en de ried hjiroer te 
ynformearjen foar 1-12-2022

Voorstel: afvoeren U bent 
geïnformeerd via een raadsbrief (ID 
849)

FNP J. van 
Veen

ja

9 13-10-2022 Motie - Alle 
Bee(s)tjes 
helpen 
(vergroening 
woontoren) - 
D66, CU

Draagt het college op: • Met 
Woon Friesland in gesprek te 
gaan en aan hen een dringende 
oproep te doen het binnenplein 
van de woontoren te 
vergroenen en de raad uiterlijk 
1 januari 2023 over de 
uitkomst te informeren.

Voorstel: afvoeren U  bent 
geïnformeerd via een raadbrief (ID 
915).

D66 J. van 
Veen

ja

7 13-10-2022 Motie - 
Agrarisch 2 - 

Verzoekt het college:  • indien 
het niet mogelijk is de grond 
onderhands te herverdelen een 
tender te formuleren die 

Voorstel: afvoeren U bent 
geïnformeerd via een raadsbrief (ID 
849)

PvdA J. van 
Veen

ja
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiat
iefne
mers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

PvdA,CDA, 
VVD, HL

uitgaat van kwaliteit in plaats 
van prijs, en criteria als 
Stimulering van Biodiversiteit 
en de positie van de 
weidevogels daarin op te 
nemen

6 13-10-2022 Motie - 
Verklaar de 
weidevogels 
niet vogelvrij 
- GBH, D66, 
HL

Verzoekt het college / draagt 
het college op: • In gesprek te 
gaan met de vogelwachten en 
andere betrokken partijen met 
als doel om tot compenserende 
maatregelen te komen voor het 
behoud van weidevogels voor 
het resterende gebied en het 
ten noorden gelegen gebied.

Voorstel: afvoeren.  De afgelopen tijd 
is voor de gemeentelijke gronden van 
KNO ingezet op natuurvriendelijk 
beheer. Dat is gelukt en de 
pachtcontracten zijn ook als zodanig 
afgesloten. Altenburg en Wymenga 
heeft in opdracht van de gemeente in 
2022 aanvullend onderzoek gedaan 
naar het effect van de inrichting van 
KNO op weidevogels in het gebied en 
specifiek in het gebied ten noorden 
van KNO. De vogelwachten zijn bij het 
onderzoek betrokken en de 
rapportage is gedeeld en besproken.  
Voor wat betreft de gronden in het 
noordelijk gelegen gebied. Deze 
gronden zijn geen eigendom van de 

GBH J. van 
Veen

ja
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiat
iefne
mers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

gemeente. Om die reden kan geen 
resultaatafspraak worden gemaakt, 
maar wordt wel de intentie 
uitgesproken dat daarop wordt 
ingezet in het contact met de 
particulieren vanuit de gemeente.

325 13-10-2022 Motie - 
Verklaar de 
weidevogels 
niet vogelvrij 
- GBH, D66, 
HL

Verzoekt het college / draagt 
het college op: • In gesprek te 
gaan met de vogelwachten en 
andere betrokken partijen met 
als doel om tot compenserende 
maatregelen te komen voor het 
behoud van weidevogels voor 
het resterende gebied en het 
ten noorden gelegen gebied.

Voorstel: afvoeren.  De afgelopen tijd 
is voor de gemeentelijke gronden van 
KNO ingezet op natuurvriendelijk 
beheer. Dat is gelukt en de 
pachtcontracten zijn ook als zodanig 
afgesloten. Altenburg en Wymenga 
heeft in opdracht van de gemeente in 
2022 aanvullend onderzoek gedaan 
naar het effect van de inrichting van 
KNO op weidevogels in het gebied en 
specifiek in het gebied ten noorden 
van KNO. De vogelwachten zijn bij het 
onderzoek betrokken en de 
rapportage is gedeeld en besproken.  
Voor wat betreft de gronden in het 
noordelijk gelegen gebied. Deze 
gronden zijn geen eigendom van de 

ja
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiat
iefne
mers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

gemeente. Om die reden kan geen 
resultaatafspraak worden gemaakt, 
maar wordt wel de intentie 
uitgesproken dat daarop wordt 
ingezet in het contact met de 
particulieren vanuit de gemeente.

Moties openstaand

ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiat
iefne
mers

PFH Voorst
el om 
af te 
doen

24 23-02-2023 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Bij Provinciale 
Staten & Wetterskip Fryslân aan 
te dringen op een 
subsidieregeling die ‘wie het 
eerst komt, die het eerst maalt’ 
voorkomt door enerzijds 
voldoende financiële middelen 
ter beschikking te stellen en 

D66
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiat
iefne
mers

PFH Voorst
el om 
af te 
doen

anderzijds de regeling zodanig 
in te richting dat gelijke 
gevallen gelijk behandeld 
worden.

23 23-02-2023 Met elkaar 
verticale 
polarisatie 
tegengaan 

Om als 
volksvertegenwoordigers van 
onze gemeente Heerenveen het 
gesprek aan te
gaan hoe we verticale 
polarisatie in onze gemeente 
tegen kunnen gaan en als raad 
en college samen verbindingen 
zoeken en gesprekken aangaan 
met onze inwoners om te
voorkomen dat verticale 
polarisatie verder groeit.

SP

22 26-01-2023 Termyn wêryn 
at de 
“Behearsferoa
rdening 
Keamerferhier
” oanpast 
wêze moat, 
dy’t de Ried 

Draacht it kolleezje op:  • Om 
noch foar it simmerreses 2023, 
in oanpaste 
“Behearsferoardening 
Keamerferhier” oan’e Ried foar 
te lizzen.

Er komt een raadsbrief over het 
proces. De aanpassing van de 
Beheersverordening volgt na de 
evaluatie. Daar wordt in het 2e 
kwartaal mee begonnen en dan kan 
ingeschat worden wat de planning is.

FNP J. 
Zoetendal
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiat
iefne
mers

PFH Voorst
el om 
af te 
doen

yn de ‘Moasje 
Frjemd, 
Oanpassing 
Behearsferoar
dening 
Keamerferhier
’ op 19-12-
2022, 
unaniem 
oannaam hat.

19 19-12-2022 Onderzoek 
huisvesting 
gemeente

Draagt het college op:  1. In de 
onderzoeksfase ook te 
onderzoeken of het mogelijk is 
om een gebouw te (laten) 
realiseren waarbij ook andere 
opgaven van de gemeenten 
meegewogen worden, zoals 
bijvoorbeeld de 
woningbouwopgave. 2. 
Participatie met inwoners en 
ondernemers vorm te geven en 
daarbij de afwegingen vanuit de 
raadsagenda mee te nemen.

In de komende maanden starten we 
met de aanbestedingen. In de 
tussentijd onderzoeken wij de 
mogelijkheden van multigebruik. Dit 
moet voor de start ontwerpfase wel 
klaar zijn.

VVD G. 
Rozema

Nee
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iBabs 
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PFH Voorst
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af te 
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18 19-12-2022 Moasje frjemd 
- 
Keamerferhier
- FNP, HL, 
VVD

Draacht it kolleezje op: 1. De 
behearsferoardering 
keamerferhier te evaluearjen en 
de ried op koarte termyn in    
oanpaste behaersferoardening 
foar te lizzen. 2. Yn de oanpaste 
feroardering yn alle gefallen in 
bepaling op te nimmen oer de 
minimale ôfstân tusken 
wenningen mei keamerferhier 
en it karmerk SNF ferplicht te 
stellen.

Er komt een raadsbrief over de aanpak 
van deze evaluatie.  We verwachten 
vervolgens de uitkomsten van de 
evaluatie en het vervolg in het 2e 
kwartaal 2023 ter informatie naar raad 
te sturen.

FNP J. 
Zoetendal

Nee

17 Motie 
Jongerenparti
cipatie bij de 
Heide - 
Groenlinks

Verzoekt het 
college op: • 
Tijdens de 
volgende 
processen van 
het project De 
Heide 
jongeren goed 
te betrekken 
bij de plannen 
en de 
uitkomsten 

Dit nemen we mee in de verdere 
uitwerking.

01-12-
2022

GL H. 
Rinkes



Voor de raad van 23 februari                                                                                   
Vaststelling in de even maanden

20

ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiat
iefne
mers

PFH Voorst
el om 
af te 
doen

serieus te           
overwegen en 
hun inbreng 
een plaats te 
geven in de 
plannen.

13 01-12-2022 Motie geen 
heilige huisjes 
GB, HL

• Met de initiatiefnemers van 
het sociaal woonplan 
Nieuwehorne inhoudelijk in 
gesprek te gaan over hun plan 
en de raad          te informeren 
over de uitkomsten. • 
Greeninclusive als externe 
stakeholder te betrekken in de 
bespreking van de 
uitgangspunten.  Toezegging 
van Wethouder Zoetendal: Met 
deze uitbreiding gaan we een 
grote stap het landelijk gebied 
in maken rondom Oude 
Nieuwehorne en dat heeft 
gevolgen voor de omgeving en 
voor de waardering van andere 
woningen in dat gebied. Dus 

Aan de hand van de moties is een 
algemene brief opgesteld hoe om te 
gaan met initiatieven in relatie met 
nieuw op te stellen woonvisie. Die brief 
is naar de raad gestuurd. De griffie 
heeft deze brief ook naar indieners 
zienswijzen gestuurd.  De 
initiatiefnemer heeft ook hierover een 
brief gehad.  Het gesprek n.a.v. deze 
brieven moet nog plaatsvinden

HL J. 
Zoetendal

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
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PFH Voorst
el om 
af te 
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wat ons betreft is die afweging 
echt nodig maar kunnen we 
hierover prima met deze 
initiatiefnemer in gesprek nadat 
u de uitgangspunten heeft 
vastgesteld.

8 13-10-2022 Motie - 
Torengroen - 
D66, CU

Verzoekt het college: • De 
eerste bewoners van de 
woontoren namens de 
gemeente een “groen” 
welkomstpakket aan te bieden, 
dat hen helpt om hun balkon te 
vergroenen en biodiversiteit te 
stimuleren.

Wanneer de bouw in vergevorderd 
stadium is, pakken we deze verder op.

D66 J. van 
Veen

Nee

5 11-10-2022 Motie vreemd 
- 
Kinderburgem
eester 
gemeente 
Heerenveen - 
PVDA, GL, 
VVD, CDA, 
SP, CU

Verzoekt het college:  • Samen 
met de scholen en 
welzijnsorganisatie 
Caleidoscoop te inventariseren 
of er voldoende belangstelling 
bestaat voor het installeren van 
een kinderburgemeester   • Bij 
voldoende belangstelling voor 
een kinderburgemeester een 
raadsvoorstel voor het instellen 

Het onderzoek loopt op dit moment. PvdA G. 
Rozema

Nee
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PFH Voorst
el om 
af te 
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van een kinderburgermeester 
aan de gemeenteraad aan te 
bieden.  • Zowel de 
inventarisatie als het aanbieden 
van het eventuele raadsvoorstel 
uit te voeren voor 1 maart 
2023.

3 13-09-2022 PvdA, SP, 
VVD, D66, 
FNP, 
GroenLinks - 
integrale visie 
voor het 
gebied 
Oranjewoud- 
motie vreemd

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Tot afronding van 
het onderzoek naar de 
toekomst van Oranjewoud zoals 
dat is aangekondigd in het 
hoofdlijnen akkoord 
terughoudend te zijn in het 
toestaan van majeure culturele, 
toeristische, recreatieve en 
economische activiteiten - noch 
in het parkgebied zelf, noch in 
de aanpalende gebieden – die 
een wezenlijke invloed hebben 
op de kwaliteit van het 
landschap in termen van 
natuur, historie, erfgoed en 
cultuur • De gemeenteraad in 

Via twee raadsbrieven (ID 765 en ID 
887) bent u geïnformeerd hoe het 
college de motie interpreteert en over 
de aanpak van het opstellen van de 
visie.

PvdA H. Rinkes Nee
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PFH Voorst
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af te 
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positie te brengen door na het 
onderzoek en uiterlijk voor de 
perspectiefnota 2024 een 
integrale visie en 
afwegingskader vast te stellen  
• Het betreffende onderzoek 
met urgentie uit te voeren en 
dit integraal mee te nemen in 
de begroting 2023.

323 03-03-2022 Help 
flechtlingen 
Oekraïne - 
FNP, HL, GL, 
CU

By in fraach om humanitêre 
help, sa as de opfang fan 
Oekraynske flechtlingen,  hjir as 
gemeente Hearrenfean  
romhertich en minsklik mei om 
te gean en dizze hâlding aktyf 
rjochting provinsje en ryk te 
kommunisearjen.

De gemeente is volop aan de slag met 
het realiseren van nieuwe 
opvangplekken voor Oekraïners.  In 
Haje zijn op dit moment 180 
Oekraïners opgevangen.  Daarnaast is 
een vergunningaanvraag bij de 
gemeente ingediend voor het 
opvangen van 65 extra Oekraïners 
(chalets en extra appartementen) bij 
het Haje-hotel. Naar verwachting zal 
hierover in maart meer duidelijkheid 
zijn. Gelet op de meest recente 
taakstelling moet gemeente 
Heerenveen in totaliteit 280 
opvangplaatsen bieden. Naar 

FNP G. 
Rozema

Nee
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PFH Voorst
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verwachting zal deze taakstelling voor 
de zomer worden gerealiseerd.  Het 
college informeert de raad per brief 
over de voortgang.

320 27-01-2022 ID 320 - 
Samen Super 
- 
Koppelkansen 
benutten en 
aan behoeften 
van de wijk 
voldoen - 
D66, PvdA, 
GBH, SP

Verzoekt het college: • Om 
actief op zoek te gaan naar 
oplossingen voor het realiseren 
van een buurtwinkel en/of -
markt in de wijk Skoatterwâld  
• Koppelkansen met het sociaal 
domein te benutten  • Om 
partners en inwonersgroepen te 
vinden om hierin samen mee op 
te trekken.

We werken aan een raadsbrief. D66 H. 
Rinkes

Nee 

315 02-12-2021 Motie vreemd 
- PvdA - 
Rookvrij 

maken van 
het busstation

Verzoekt het college:   In 
gesprek te gaan met de 
eigenaar van het busstation, de 
provincie, om het rokenbop het 
busstation te verbieden of in 
ieder geval te ontmoedigen, 
zodat reizigers zonder overlast 
van rook/rokers gebruik kunnen 
maken van het station.  - In het 
Uitvoeringsplan gezondheid 

De toekomstige inrichting van de 
busstations zit nog in planfase. Er 
vindt op dit moment een financiële 
toets plaats. Het rookvrij maken van 
de busstations heeft hierbij de 
nadrukkelijke aandacht.

PvdA S. 
Sijtsma

Nee 
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PFH Voorst
el om 
af te 
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2020-2025 mee te nemen op 
welke publieke en openbaar 
toegankelijke (buiten)ruimten in 
de gemeenten nog gerookt 
wordt, en indien nodig ook daar 
het roken te ontmoedigen en de 
raad daarover voor 1 juli 2022 
te informeren.

310 11-11-2021 Motie Actie! 
Actie! Actie! - 
structureel 
budget 
ambitie 
klimaatneutra
al 2050

• In te zetten op een structureel 
budget dat nodig is om de 
ambitie om in 2050 
klimaatneutraal te zijn ook 
daadwerkelijk te realiseren. • 
Het duurzaamheidsprogramma 
voor de periode na 2022 met 
prioriteit en aansluitend op 
bovengenoemde ambitie uit te 
werken. • Een integraal 
energiearmoedebeleid en 
bijbehorende gerichte aanpak te 
ontwikkelen om 
energiearmoede te monitoren 
en te bestrijden.

1. Via het document ‘Doorkijk 
Duurzaamheid 2023-2030’ is inzicht 
gegeven in de opgave en de daarbij 
horende structurele uitzetting qua 
middelen. Het college heeft dit 
document voorjaar 2022 aan de raad 
gezonden. De verwachting is op dit 
moment dat de raad via het MJP dit 
voorjaar keuzes gaat maken, inclusief 
de benodigde budgetten. Hiermee is 
op dit moment nog geen structureel 
budget voorhanden (uitgezonderd 
Rijksbijdrage).  2. Het 
duurzaamheidsprogramma heeft zowel 
binnen de raadsagenda 2022-2026 en 
hoofdlijnenakkoord 2022-2026 

GL J.Zoetend
al 

Nee
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prioriteit. We volgen de route die het 
college heeft ingeslagen en werken 
momenteel de vier thema’s van het 
duurzaamheidsprogramma uit. We 
gaan ervan uit dat hiermee invulling 
wordt gegeven aan dit deel van de 
motie.  3. Met dit onderwerp is nog 
geen start gemaakt. We bereiden 
momenteel een memo voor met als 
doel te bepalen of ‘energiearmoede’ an 
sich beter binnen sociaal domein of 
ruimtelijk domein past. Het gesprek 
hierover zal begin maart gepland 
worden. Een en ander mede 
afhankelijk van de aanpak rond de 
programma’s.

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 23 februari.

De griffier, de voorzitter,
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Mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan


